
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud: - 

Tilstede: Nicolaj, Mette, Anne Mette, Linda, Anders, Kasper, Henrik, Ronny, Martin, Henrik, Pia 

 

Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Der var navne på til at starte med, de er nu fjernet. Referenten har noteret sig det.  

2. Bordet rundt 

Henvendelse omkring brandsikkerhed på 1.sal. Vi tager det op på næste møde og gennemgår 

evakueringsplan mm. Vi har en plan og får den godkendt en gang om året. 

3. Nyt fra:  

a. Elever 

Ingen elevrådsmøder i den seneste tid. 

b. LBO – medarbejder 

Dejligt med liv på skolen igen. Børnehaven har arbejdet med Lille frø og 

Vuggestuen har haft Indianere som tema 

c. LBO – leder  

Happy trouble! Vi er kommet i pladsmangel, da vi har flere vuggestuebørn end vi 

nogen sinde havde regnet med. Den er bygget til 8-10 børn. Vi har nu 14 og det 

stiger til 16. Det betyder at de fortsat bliver fordelt på to stuer og at børnehaven må 

samles på den sidste stue. Førskolebørnene går fra nogle formiddage til SFO’en det 

giver lidt plads/luft.   

d. Skole – medarbejder 

Nogle børn kom i festtøj i mandags. De havde glædet sig meget til at komme i skole 

igen. Dejligt at vi er sammen igen, men svært at holde den corona-mæssige afstand. 

Fjernundervisningen har været effektiv på flere måder, men vi har også savnet den 

faste hverdag med giraf tavle mm.  

e. Skole – leder 

Vi er blevet prikket til at fortælle om ”Drengenes trivsel i indskolingen”. 

Resultaterne fra T1 til T3 viser at Gedsted, Vester Hornum, Vestrup og Toppedal 

klarer sig særligt godt. Vi har fået 10.000 kr. til at lave en film, der skal vises til de 

andre skoler som inspiration. Anne Mette efterspørger bestyrelsens erfaringer:  

Man får lov til at være barn. Musikprofilen der giver plads til alle og forskellighed. 

Skolebestyrelsen 
Gedsted Skole & LBO  

Møde nr. 40 
Torsdag d. 11. feb. 2021 kl. 19.00-20.30 

Virtuelt: 
meet.google.com/hay-faaz-foc 

https://url12.mailanyone.net/v1/?m=1l9o0R-00050H-5P&i=57e1b682&c=ncK2PNx1jqJ_Ui35ZzZVafDU5FanDreWvTqTj81n-YQUcPUmhIvaj7QtWXhqRwNdIlJ9xwMD_y-s74Yfvtopk_j-S1Ix1lOdEMtNidetRD2iFTdoGfhpVKVpPkxNQjqsMmRRCmZNytVJ00dBLzbh2iBg1HFuTOWXiRgOuLD6slO6WXNWtxCC1Yrr__LECDWsLw1xAiVSp53KFPMa7OiRj1E6XsvbLaEl8TDsuCRdH70


Lærerne, der kan rumme drengene. Elevrådsrepræsentanterne fremhæver, at de kan 

huske at det var dejligt både at lege/spille fodbold med nogen der enten var yngre 

eller ældre. Lille skole og stort kendskab til alle. De årlige ejrskoler giver fællesskab.  

f. Andre 

4. Corona-skole – bordet rundt 

- Hjemmeskole 0.-4. kl. 

- Hjemmeskole 5.-6.kl.  

- Genåbning 

-Ros til hjemmeundervisningen, der har givet forældrene mulighed for igen at få indblik 

i skoledagen (Som før hvor børnene havde bøgerne med hjem og havde lektier for) 

-Der har ikke været noget tidspunkt i løbet af dagen, hvor børnene ikke været holdt i 

hånden. Stor ros til Gedsted, for sådan har det ikke været andre steder.  

-Hjemmeskolen har fungeret godt. Det har været fint der var nødundervisning, især til de 

små.  

-Lidt bøvlet med 3 børn på 3 forskellige skoler.  

-Det giver noget helt andet når vi er sammen i flok og laver bevægelse, men 

fjernundervisningen har fungeret udmærket.  

-Det har fungeret ganske fantastisk. Det har været givtigt at der har været en lærer 

tilstede hele tiden.  

- Børnehuset har fungeret fint, det har kunnet mærkes at der var færre børn. 

- Det kan som elev være svært at bevare fokus, foran skærmen en hel dag. 

- Skolen har valgt gode løsninger.  

-Ros til eleverne, der pligtopfyldende var klar til undervisning kl 8.00 om morgenen. Det 

fungerede faktisk rigtigt godt. 

-Vores store elever vil bare gerne tilbage!  

-Fokus på at opretholde en god trivsel for vores 5. og 6.klasse.  

-Ros til lærerne for ambitiøs tilgang! 

5. Øvrige konsekvenser af Corona-nedlukning 

Ingen kulturuge 10. Usikkerhed på om vi deltager i uge 35, som ellers er den kommunale 

kulturuge. Det er meget tæt på skolestart, hvor der er fokus på, at eleverne falder godt til i 

deres nye klasse. 

MGP er udsat/aflyst. Afhængig af Corona og tidsplanen.  

Det er frivilligt om skolerne vil udarbejde elevplaner i år. Vi vægter i stedet at vægte 

elevsamtaler og forældresamtalerne.   

6. Ny folder til Vuggestuen 

Folderen skal ses som et værktøj fra os til de forældre der har valgt os. Hjemmesiden er til 

de forældre der ikke kender os. Der kom flere gode input til folderen, gerne billeder af børn 

der synger, evt. en QR kode med en video af børn der synger. Martin vil måske gerne hjælpe 

med billeder.  

7. Regnskab 2020 



Vi fik de penge, forvaltningen havde lovet os til bl.a. asfalt ved børnehaven mm. Vi er 

kommet ud med et pænt overskud.  

8. Budget 2021 

Kort overblik. Det ser fornuftigt ud.  

9. Evt.  

Der var ros til skole og børnehave og alt personale for håndteringen af de tragiske dødsfald. 

Sorgplanen fungerede godt og var god at have. Sorgplanen evalueres på næste møde. 

LBO’en skal bl.a. indskrives.  

                              Referat v/Pia 

 

 


